



The Clearwater Bay Golf & Country Club
HONG KONG

27th March, 2023

Dear Members,

Policy revision with regards to overdue account

As approved by the General Committee, effective 1st April 2023, the following changes shall apply to member's overdue account:

1. A total of 2 payment reminders (first and final) shall be issued instead of 3 (first, second and final reminders).
2. Once an account is overdue by 60 days, i.e., 2 calendar months, the account's membership shall be suspended.
3. Suspension period shall extend from 30 days (1 calendar month) to 60 days (2 calendar months). And if the overdue amount is not settled fully on or before the last day of the suspension period, the membership in question shall be terminated.

Thank you for your kind attention. Should you have any queries, please email AR@cwbgolf.org.

Club Management

二零二三年三月二十七日

致各會員：

有關逾期帳戶之政策更新

值理委員會議決，以下有關會員逾期帳戶之政策更新，將於二零二三年四月一日生效：

1. 發出逾期繳費通知將由 3 次（第一次、第二次及最後通知）改為 2 次（第一次及最後通知）。
2. 帳戶一旦逾期繳費 60 天（兩個月份），相關會籍即被暫停。
3. 會籍暫停將由 30 天（一個月份）延長至 60 天（兩個月份）。若逾期款項於暫停期的最後一天或之前仍未悉數結清，有關會籍將被終止。

敬希垂注。如有任何疑問，請電郵至 AR@cwbgolf.org。

會所管理層謹啟